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Tema del dia>> TRANSPORT
AEROPORTUARI

“Andorra pot aportar a l’aeroport
i l’aeroport pot aportar a Andor -
ra.” El ministre d’Economia i Fi-
nances, Pere López, no va anar
gaire més enllà en les seves con-
crecions després de visitar les no-
ves instal·lacions de l’aeroport de
Lleida-Alguaire, encara per estre-
nar (s’inaugura el 17 de gener), i
de mantenir una breu trobada
institucional amb l’alcalde de la
capital del Segrià, Àngel Ros. Ló-
pez, acompanyat del director de
Turisme, Sergi Nadal, i del gerent
d’Andorra Turisme, Àlex Andrés,
va mostrar un to més que conci-
liador, oferint tota la col·laboració
possible per promoure conjunta-
ment amb Catalunya l’aeroport
lleidatà com a porta d’accés als
Pirineus. “Hem de treballar tots
junts perquè el pastís (turístic) si-
gui més gran. Llavors ja veurem
quina part del pastís s’endú ca-
dascú”, va afirmar el ministre, que
va deixar clar que Andorra no tin-
drà en els propers mesos l’oficina
de turisme que ha demanat tenir
a Alguaire. Des de Catalunya es
veu amb reticències aquesta pos-
sibilitat. López, però, no s’hi va
referir. I tant el ministre com l’al-
calde van advocar per una coo-
peració activa que faci possible al
Pirineu obrir-se a mercats als
quals no hi tenia accés fins ara.

SUPORT INCONDICIONAL

El titular d’Economia i Finances,
que va rebre les explicacions, a
Alguaire, del director de Ports i
Aeroports de la Generalitat, Oriol
Balaguer, i del delegat del govern
de la Generalitat a Lleida, Miquel
Pueyo, va garantir el “suport in-
condicional” d’Andorra per con-
tribuir a “l’èxit i la viabilitat” de
l’aeroport. I va assegurar que en
poc temps hauria d’esdevenir, el
lleidatà, un dels dos aeroports de
referència del Principat, junta-
ment amb el de Tolosa. “En l’àm-
bit turístic el de la Seu s’ha de
descartar”, va aclarir novament
López, que com Ros van assegu-
rar que institucionalment no hi
ha reticències competitives i que
el sector privat cada cop té més
clar que cal actuar conjuntament
perquè això permetrà obrir-se a
“mercats més llunyans”. L’aero-
port lleidatà està treballant per
poder acollir vols de fora de l’es-

pai Schengen. En propers dies
s’han de confirmar les quatre
destinacions segures (una és Pa-
rís) i les tres companyies opera-
dores (Ryanair i Vueling han estat
confirmades).

Quan estiguin totes les línies
concretades, va explicar el minis-
tre d’Economia i Finances, serà
quan des del Principat es comen-

çarà a treballar amb més intensi-
tat amb els majoristes de viatges
amb vista a poder fletar, l’hivern
que ve, els vols xàrter que Alguai-
re també podrà acollir. La tempo-
rada 2010-2011 ha de ser la prova
de veritat. Pere López va assegu-
rar que tota la informació que el
Principat pugui aportar per mirar
d’atraure més turistes cap a Llei-

da es posarà sobre la taula. I va
explicar que el mes que ve es fa-
ran tot de reunions des d’Andorra
Turisme amb homòlegs de la Ge-
neralitat per cercar fórmules de
promoció de la marca Pirineu,
una de les més potents de Cata-
lunya, segons Àngel Ros, i de la
qual “sóc incapaç de parlar-ne
sense Andorra”.

El responsable d’Economia i
Finances, que va explicar que
properament es mantindran tro-
bades tècniques amb represen-
tants del consistori lleidatà per
aprofitar l’experiència d’aquesta
institució en un parc tecnològic
amb què el Principat vol comen-
çar a pensar el 2011, va insistir un
cop i un altre en la necessitat d’a-
profitar sinergies per “fer créixer
el mercat pirinenc”. I va recordar
que el Principat inverteix global-
ment uns deu milions d’euros en
promoció que també hauran de
revertir en l’aeroport d’Alguaire,
que no durà en el nom cap refe-
rència ni a Andorra ni al Pirineu,
encara que aquest fet “no condi-
cionarà la seva futura comercia-
lització”. El present és ple de bons
auguris. I no gaire més.   

TONI SOLANELLES

Alguaire (Lleida)

VISITA DEL MINISTRE PERE LÓPEZ A L’AEROPORT DE LLEIDA PER ESTRENAR

Els Pirineus comencen a Alguaire
El Govern s’abocarà en la promoció del nou equipamentSAndorra Turisme i la Generalitat treballaran per
fer més coneguda la marca pirinencaSL’oficina turística que es pretén tenir a la instal·lació haurà d’esperar

TONI SOLANELLES

En la compareixença pública
d’ahir a l’ajuntament de Lleida,
l’alcalde de la ciutat, Àngel Ros,
va posar sobre la taula la possi-
bilitat que els Pirineus acullin
uns Jocs Olímpics d’hivern. Ho
va deixar anar de passada. El
ministre Pere López s’hi va refe-
rir amb cautela. Però no el va
evitar del tot. “És un tema del
quan un dia haurem de parlar
seriosament.” Per tractar la
qüestió, però, abans “ens hau-
rem de preparar convenient-
ment. Un ha d’assumir els rep-
tes quan està preparat per
assumir-los”, va afirmar López
recordant fracassos passats.

Jocs d’hivern o
un tema a tractar

Pere López

“Obre uns mercats que
avui no existeixen o per
als quals des d’Andorra
no som competitius”

MINISTRE D’ECONOMIA I FINANCES

“Hem de treballar junts
perquè el pastís sigui
més gran. I ja veurem
quin tros ens toca”
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